
Protokół nr XXXIII / 13 
z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu 28.11.2013r. 
 
 
1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Brody. 
 
Obrady XXXIII sesji Rady Gminy Brody otworzył  Przewodniczący p. Marek Tracz o godz. 9

04
. 

Na 15 radnych obecnych było 14, Radna Elżbieta Ginibor – była nieobecna usprawiedliwiona. 
Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 
Spytał czy są uwagi do porządku obrad. 

B. Bawtro proponuje zdjęcie z porządku obrad pkt 9f, by Rada nie zajmowała się kopalnią, ponieważ 
nie jest do tego powołana. 

Przewodniczący Rady  prosił o przegłosowanie wniosku: 
- kto jest za wykreśleniem z porządku obrad pkt dot. uchwały w sprawie „wprowadzenia zmian do 
uchwały nr XVI/123/12 Rady Gminy Brody z dn.28.05.2012r. o powołaniu komisji doraźnej ds. 
współpracy z PGE Gubin sp. z o.o. w zakresie budowy kompleksu energetycznego na terenie Gminy 
Brody”.  
 Za – głosowało 2 radnych, przeciwko – 8 radnych, 4 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie  proponowanego porządku obrad. 
Za – głosowało 14 radnych. 
 
2. Przyjęcie protokołu z  XXXII sesji. 
 
Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do protokołu. 
Radni nie zgłaszali uwag. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Informację  na piśmie radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 
Radni nie zgłaszali pytań. 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady i Przewodniczących komisji o działaniach  
     podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady: 
- brał udział w przygotowaniu dzisiejszej sesji 
- był obecny na posiedzeniu komisji budżetu, 
- uczestniczył we wczorajszej sesji powiatu krośnieńskiego 

J. Falkiewicz -  poinformowała, że komisja oświaty obradowała 18.11.2013r., głównym tematem był 
plan budżetu na 2014r, oraz analiza uchwał sesyjnych. 

L. Kossak – komisja budżetu miała spotkanie  21.11.2013r. 
Na początku spotkania wybrano wiceprzewodniczącego komisji, opiniowano projekty uchwał 
sesyjnych, przepracowano  plan dochodów na 2014r.  

Wójt – komisja wnioskowała o uruchomienie PSZOK, -  12.12.2013r. zostaną zabrane elektrośmieci,  i 
PSZOK będzie dostępny. 

M. Kowalski – komisja mienia komunalnego obradowała  19.11.2013r.. 
Przeanalizowano projekty uchwał, oraz  budżet ZGKiM na 2014r.. 
Zapoznano się ze stawką za wywóz nieczystości płynnych, uznano, że jest  za wysoka. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że wnioski komisji powinny być podpisane przez 
przewodniczących komisji. 

 

 



5. Realizacja wykonania inwestycji w 2013r. 
 
Radni otrzymali informację w materiałach sesyjnych. 

B. Matyasik – nie wie o jaką inwestycję chodzi. W Nabłociu nie ma już firmy, która wykonywała 
inwestycję, pozostała do zrobienia  rynienka. na ul. Górnej. 

B. Jałocha – wyjaśniła, że wartość inwestycji wyniosła  863 tys. zł . Zakończono ją wg projektu. 
Jednak całość zadania nie jest jeszcze ukończona. To zadanie ma być zakończone do końca 2013r.  

Przewodniczący Rady spytał czy przyłącza się wszystkie domostwa, czy tylko  wg złożonych 
wniosków  
Wójt – mieszkańcy mają 1 rok na podłączenie się do kanalizacji. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psa 

Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowało 12 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 

Wójt przypomniał, że nawet jeżeli komuś przysługuje ulga, to i tak powinien złożyć deklarację. 

b/ uchylenia uchwały Nr XII/95/03 Rady Gminy Brody z dn. 29.12.2003r.  

Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowali wszyscy radni ( 14). 

c/ zmiany uchwały Nr XXIII/176/12  R.G. Brody w spr. wyboru metody ustalenia opłaty za  
    gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 

Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowało 13 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

d/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzenne- 
    go  terenu w  m. Jeziory Wysokie 

Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowano jednogłośnie (14) 

e/ określenia zasad ustalania, poboru i terminu płatności oraz wysokości stawek opłaty   
    targowej 

Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowano jednogłośnie (14) 

f/ wprowadzenia zmian do uchwały nr XVI/123/12 R.G. Brody z dn. 28.05.2012r. o powołaniu 
   komisji doraźnej ds. współpracy z PGE Gubin s. z o.o. w zakresie budowy kompleksu 
   energetycznego na terenie Gminy Brody. 
 
Z. Bejnarowicz spytał dlaczego projekt uchwały nie jest zaopiniowany przez radcę prawnego. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że  wcześniejszy projekt z wykreśleniem M. Tracza  był podpisany, później 
zauważono, że nie wykreślono A. Mataczyny i Z. Bednarskiego. Dokonano zmian lecz  nie było już 
radcy prawnego. 
M. Maszkowski spytał p. T. Kuczkowskiego czy wyraża zgodę na uczestniczenie w tej komisji. 

T. Kuczkowski uważa, że skład tej komisji jest duży i nie potrzeba go powiększać. Nie wyraża zgodę 
na wstąpienie do komisji. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, 1 był przeciwny, 3 wstrzymało się od głosu. 



g/ uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi  
    podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy z dn. 24.04.2003r o działalności pożytku  
    publicznego i  o wolontariacie w 2014r. 

Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowano jednogłośnie (14) 

h/ ustalenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od nieruchomości,  
    podatku  rolnego oraz podatku leśnego. 

Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowano jednogłośnie (14) 

i/  zmiany w budżecie na 2013r. 

Pani Skarbnik przekazała i omówiła dodatkowe zmiany  w budżecie. 

L. Kossak spytał, czy jest wykorzystany cały budżet w  transporcie? 
Prosi o skierowanie równiarki na drogę  gminną gruntową w Grodziszczu. 
 Na 2014r. nie zaplanowano żadnej kwoty. 

B. Jałocha stwierdziła, że na dziś  w rozdz.616 – drogi gminne – zostaje wg planu 7 tys. zł. 
Nie ma środków na odśnieżanie w grudniu. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały  głosowało 11 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

10. Interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący rady spytał czy radni otrzymali odpowiedź na interpelacje zgłaszane na poprzedniej 
sesji. 

Z. Bejnarowicz prosi kierownika ZGKiM, by na cmentarzu w Zasiekach  założyć siatkę leśną od 
strony śmietnika, ponieważ sarny wchodzą na cmentarz i  niszczą kwiaty. 

M. Kowalski spytał czy na zimowe utrzymanie dróg nie będzie żadnych pieniędzy? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że za usługę zapłacimy w 2014r. 

J. Łanicka – spytała radnych dlaczego nie byli na wczorajszej sesji  w Gubinie. 

Przewodniczący Rady  przypomniał, że interpretacje odnoszą się do  spraw gminy. 

M. Maszkowski zwrócił się z pytaniem do p. Łanickiej gdzie była, jak było spotkanie w ub. roku w 
Gubinie? 

B. Bawtro  zwrócił się do Wójta, by wystąpił do Policji i Nadleśnictwa o zwiększenie  kontroli w lasach 
oraz przy drogach, ponieważ lasy, gruzowiska w Zasiekach oraz   drogi w kierunku przejścia 
granicznego są zaśmiecone. 

L. Kossak popiera   wypowiedź p. Bawtro, uważa, że  zadaniem radnych jest, by coś z tym zrobić, 
jakoś temu przeciwdziałać. 

Przewodniczący Rady prosi, by ktoś nadzorował  przepusty przy pracach  dot. światłowodu  w 
kierunku Węglin. 
Jak wygląda sprawa podłączenia ciepłej wody do mieszkania wynajmowanego przez p. Stefańczaka. 

11. Wolne wnioski.    
 
Z. Bednarski 
-  spytał czy podpisano umowę na odbiór śmieci z przystanków, świetlic, ponieważ śmieci nie są  
   odbierane. 
-  są problemy ze zgłaszaniem awarii oświetlenia ulicznego, p. Ksuk nie odbiera telefonów,  w Kole nie 
   ma oświetlenia ulicznego. 
-  na 2014r. będą zatrudnione osoby w ramach prac społeczno użytecznych. Wskazanie im pracy  
   spoczywa na sołtysach, lecz kto będzie ich nadzorował i rozliczał. 
   On potrzebuje 1 osobę na pół roku. 



Janusz Sowa – mieszkaniec Brodów zgłosił niekompetencje Kierownika ZGKiM oraz Wójta.. 
Sprawa została  skierowana  do Sądu. Gmina podłączyła plebanię przez jego piwnicę. 
Żle podano stan licznika. On nie zużył tyle wody co naliczono i za nią miał zapłacić. 
Prosi, by Komisja Rewizyjna się tym zajęła. 

Wójt  stwierdził, że stroną w sprawie jest Kierownik ZGKiM , a nie Wójt. 
Sprawę skierowano do Sądu, bo nie mogli się dogadać. To nie Wójt toczy wojnę z p. Sową. 

Przewodniczący Rady proponuje skierować sprawę   dla Komisji Rewizyjnej. 

Wójt uważa, że powinien być przy tym radca prawny, który prowadzi tę sprawę. 

M. Kowalski poinformował, że Komisja Mienia Komunalnego również zajmie się tą sprawą na 
posiedzeniu 10.12.2013r. 

L. Kossak uważa, że oni mogą tylko wysłuchać strony. 

M. Kowalski wyjaśnił w sprawie p. Stefańczaka . Kierownik ZGKiM  twierdził, że nie będzie podłączał 
pod centralne, kazał p. Stefańczakowi kupić bojler elektryczny , który zamontuje ZGKiM. 

Pani Anna Dziadek  wręczyła Przewodniczącemu „List otwarty do władz” Stowarzyszenia „Nie kopalni 
odkrywkowej” 

12. Zamknięcie obrad Sesji.  

O godz. 10
20

 Przewodniczący Rady p.Marek Tracz  zamknął obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Brody. 

Protokołowała 
Mirosława  Dudziak 


